
 
 

Verslag opvang 2024 
 
Dit jaar hebben we 103 fretten opgevangen. En dat is voor ons eigenlijk een enorme 
hoeveelheid. De laatste jaren bleven we onder de 100 fretten en dan zaten dan ook 
nog een of twee groepen LAB fretten bij. Dat tikt behoorlijk aan in de hoeveelheid 
en het zijn hele lieve en makkelijk herplaatsbare fretten. 
 
Er zat wel een groep van 12 fretten bij die via een inbeslagname zijn binnen 
gekomen. Onze zorgen gingen daar bij uit dat deze fretten na de inbeslagname, in 
een voor ons onbekenden opvang, allemaal ongecastreerd in één groep waren 
opgevangen en wij bang waren dat er fretten zwanger zouden zijn geworden in die 
periode. Gelukkig was dit uiteindelijk niet het geval. 
 
Alle andere fretten zijn binnen gekomen via afstand door ziekte of privé 
omstandigheden van het oude baasje of de fretten zijn gevonden op straat. 
 
Wij hebben een levenslange terugbrenggarantie voor onze geplaatst fretten. Bij 
plaatsing nemen wij deze afspraken met de nieuwe eigenaars door en eigenlijk kan 
niemand zich voorstellen dat dit ooit zal gebeuren. Toch krijgen we jaarlijks een 
tiental fretten terug in de opvang die we weer herplaatsen. Triest, maar wij willen 
nu eenmaal niet dat onze fretten via marktplaats e.d. worden doorverkocht. 
Helaas valt dit niet altijd te controleren, maar in ons netwerk zitten toch heel veel 
mensen die weten van deze afspraak en mensen daar op wijzen. 
 
De opvang coördinatie is in het bestuur een team geworden van Isuara, Fanny en 
Rine. We kunnen elkaar ondersteunen en vervangen en dat werkt heel fijn. De 
whatsapp is onze beste vriend. Isuara heeft de FG telefoon en voornamelijk Fanny en 
Rine vangen de fretten op. 
 
De POF groep is dit jaar wat kleiner geworden. Het zijn er nu 18 (13 oudjes en 5 
frunzen) Vorig jaar waren dat er in totaal 25.  Dit geeft voor ons wat lucht, we 
hebben nu nog een paar mensen die nog wel een extra oudje willen verzorgen.  
 
Bij Dierenlot hebben we in november de gelegenheid gekregen om door middel van 
een stand meer dierenorganisaties bewust te maken dat men ook open moet staan 
voor de opvang van fretten.  Dit begint zijn vruchten wel af te werpen, maar zal 
nog een lange weg zijn. 
 
In ieder geval staan wij als frettenopvang goed bekend. En dat is een waardering 
waar we heel blij mee zijn. 
 
Rine Oddens, Opvang coördinator 

 
 


